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Impact Award is voor bewoners  
Klein Rome een aanmoediging voor  
een groenere buurt

Team Vitus van Klein Rome won eind oktober de allereerste Impact Award voor Groenste Buurt van Hilversum. 
Vanzelfsprekend zijn Sietze, Eline, Jeanette, Josefin en de andere buren blij dat dit jaar de winst van de allereerste 
Clean & Green Buurtchallenge naar hun wijk gaat. Tegelijkertijd is dit pas het begin. Ze hebben nog stapels ideeën liggen.

Een plantdag in juni en het grote, groe-
ne buurtfeest in de tuin van de 
Vituskerk in september overtuigden de 
jury samen met 
andere initiatieven 
in de wijk om Klein 
Rome de winst van 
de eerste award te 
gunnen. De bewo-
ners zelf zien de 
prijs vooral als aanmoediging om de 
wijk verder te vergroenen. 
 
Tien bomen 
“Klein Rome hoort bij de meest ver-
steende wijken in Hilversum”, zegt 
Sietze die ruim drie jaar geleden in de 
buurt is komen wonen. De openbare 
ruimte in zijn straat is nu nog boom-
loos en dat zou de bioloog graag 
anders zien. Samen met andere bewo-
ners heeft hij de gemeente gevraagd of 
het mogelijk is om bomen in de straat 
te plaatsen. Een buurtonderzoekje 
waarin bij elke adres is aangebeld 

wees uit dat ruim driekwart van de 
mensen het ziet zitten. “De gemeente 
heeft beloofd serieus naar het idee te 

kijken als een 
meerderheid van 
de bewoners voor 
is, dus ik heb 
goede hoop.” 
Meer groen is vol-
gens Sietze echt 

nodig in de buurt, ook omdat het niet 
heel goed gaat met de kolonie gierzwa-
luwen van Klein Rome die hij nauw-

Lees verder op pag. 2

lettend in de gaten houdt. Verder pro-
beert hij de buren zover te krijgen om 
de tuinen via een kleine opening in de 
schuttingen met elkaar te verbinden. 
“Dan hebben de egels ook voldoende 
leefruimte om hier te wonen.”  
 
Passiebloem 
Buurtbewoner Josefin is in gesprek 
met de gemeente over een ander deel 
in de wijk: het Wandelpad dat deels 
ook de verantwoordelijkheid is van de 
provincie Noord-Holland. “Door een 
misverstand tussen provincie en 
gemeente dreigde het groen hier te ver-
dwijnen. Vier boompjes van de provin-
cie zijn gestorven, omdat ze niet goed 
waren aangeplant en vier bomen zijn 
helemaal niet aangekomen.”  
Na een paar telefoontjes van Josefin 
maakte de gemeente Hilversum alles 
goed. De bewoners krijgen zelfs vier 
extra bomen en klimop om langs het 
hek van de nieuwe busbaan te laten 

 Na een paar  
telefoontjes maakte 

de gemeente alles goed

 

Heb jij een paar uurtjes  

vrij in de maand?  

Houd je van schrijven en 

heb je een ‘vlotte pen’? 

Dan ben jij onze  

buurtredacteur! 

Meer informatie: 

kijkopjouwwijk@gmail.com 
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groeien. Buurtbewoners Gerrit 
en Alison springen bij met zelf 
gekweekte stekjes van hun pas-
siebloem. Josefin: ”Sommige 
bewoners vonden alleen klimop 
saai, dat lossen we op door er 
onze eigen passiebloem tussen 
te zetten.”  
 
In deze groenstrook langs het 
spoor komt ook de tegel die 
bewoners met de Clean & 
Green Buurtchallenge hebben 
gewonnen. Eigenlijk vinden ze 
het jammer dat de prijs weer een 
stuk steen is. “Misschien is het 
een idee om de gemeente te tip-
pen een boom als prijs te 
geven?”, oppert Josefin. 

 Herinrichting Kerkbrink moet identiteit Hilversum versterken
Het is zeker niet de eerste keer dat de inrichting van de Kerkbrink ter discus-
sie staat, dat weet projectleider Maarten Linssen van de gemeente ook. 
“Daarom nemen wij nu ook lang de tijd, dit jaar en volgend jaar, om samen 
met bewoners, ondernemers en andere belanghebbenden tot een goed plan te 
komen.” De uitvoering start daarna in 2024, zodat de Kerkbrink zijn nieuwe 
look heeft voordat de bibliotheek naar deze locatie verhuist.

De Kerkbrink draagt de identiteit van Hilversum uit, is alle dagen en seizoenen aan-
genaam en levendig, stimuleert ontmoetingen en is toekomstbestendig. Aan de 
hand van deze vier thema’s moet de Kerkbrink het levendige en gezellige plein 
worden dat het nu niet is. Er rijden bussen en fietsers over het plein en mensen zien 
het niet als een prettige plek om te verblijven. De verhuizing van de bibliotheek 
naar winkelpassage de Gooische Brink zal dit veranderen, is de verwachting van de 
gemeenteraad. De interactie tussen kerk, bibliotheek en Museum Hilversum kan 
leiden tot meer gezelligheid als de inrichting van de brink dat ondersteunt. 
 
Verschillende belangen 
De eerste gesprekken met onder meer vertegenwoordigers van Museum Hilversum, 
de Grote Kerk, restaurant Roast, winkelpassage De Gooische Brink, VvE 
Herenstraat, het Cuypersgenootschap en Hilversum Marketing zijn al gevoerd. 
“Daaruit bleken verschillen en overeenkomsten in belangen”, zegt projectleider 
Maarten Linssen. “Niets is al een uitgesproken zaak.”  
De gemeenteraad heeft als een van de uitgangspunten wel meegegeven om te kij-
ken naar de drie fietsroutes over het plein. De Fietsersbond is op dat laatste natuur-
lijk zeer alert en praat als partner mee. 
 
Participatieateliers 
Om alle standpunten te inventariseren, starten er dit jaar nog participatieateliers. 
Samen met bewoners wil de gemeente komen tot een inrichting van de Kerkbrink 
die lange tijd mee zal gaan. Het idee is dat de nieuwe inrichting een oplossing biedt 
voor bestaande knelpunten, waaronder de verkeersstromen, en zowel de cultuurhis-
torie van de Kerkbrink als de kracht van de Mediastad benut. Daarnaast moeten er 
op de nieuwe brink voldoende schaduwrijke plekken komen en is de wens zoveel 
mogelijk bestaande stenen en ander materiaal te hergebruiken.    

 
Interactie tussen kerk, bibliotheek 

en Museum Hilversum 
kan tot meer gezelligheid ledien 

Buurtfeest 
Veel van de groene initiatieven 
zijn ontstaan tijdens het buurt-
feest in de tuin van de St. Vitus 
waar 250 buurtbewoners eind 
september kwamen opdagen. 
“Op het ideeënplein konden 
mensen hun wensen uitspreken 
en kinderen konden vogelhuis-
jes beschilderen”, vertelt Eline, 
die alle ideeën noteerde. Voor de 
foto klimt ze graag op de ladder 
om aan een boom bij de Sint 
Anna speeltuin een van die 
vogelhuisjes op te hangen. “Wij 
maken deze speelplek zo gezel-
lig mogelijk, maar het blijft ste-
nig. Veel kinderen gaven aan dat 
ze behalve leukere speeltoestel-
len ook graag groenere speel-
plekken zouden willen hebben.”  
Om bewoners van Klein Rome 

ook na het buurtfeest met elkaar 
in contact te brengen, is Eline 
een Facebook-groep gestart. 
“Het slaat aan”, zegt ze. “We 
krijgen zelfs enthousiaste 
berichten van mensen die hier 
langgeleden hebben gewoond.”  
 
Samen optrekken via Facebook 
en in de wijk is belangrijk om 
idealen te realiseren, want de 
ambities van de actieve bewo-
ners zijn groot. Zo ziet het vier-
tal behalve binnen de bebou-
wing ook mogelijkheden om de 
buurt tussen de sporen te ver-
groenen. Jeanette: “Het is groot 
dromen, maar hoe mooi zou het 
zijn als de bouwplaats tussen de 
sporen zich zou ontwikkelen als 
groene long van de buurt?”

Fien kreeg afgelopen juni de meeste stemmen met haar pitch om een 
nieuwe kleur aan Hilversum te geven en Oekraïense vluchtelingen te 
helpen.  
In het filmpje dat Isabella samen met haar klasgenoot Jake heeft 
gemaakt, wil het tweetal moestuintjes aanleggen, waarin kinderen van 
de Taalschool of de Annie M.G. Schmidtschool kunnen tuinieren. 
 
Het is de bedoeling dat de kindergemeenteraad elke zes weken 
vergadert en met een eigen plan komt dat de raad dan volgend jaar met 
hulp van de gemeente kan uitvoeren.  
 
 
 
De Hilversumse kindergemeenteraad voor 2022-2023 is geïnstalleerd  
op het raadhuis. Kinderburgemeester Fien (rechts)  
en loco-kinderburgemeester Isabella kijken met spanning  
uit naar komend jaar. 

 

Fien is de nieuwe kinderburgemeester van Hilversum



 
 
ACTIVITEITEN IN DE WIJK  
HILVERSUM CENTRUM (1211) 
 
Koffietafel 2.0 voor 
Centrumbewoners 
Woensdag 10.00 -11.30 uur.  
Kerkbrink 4 (Grote Kerk). Gratis. 
 
Digitaal Duwtje 
Gratis hulp bij vragen over het  
internet, e-mail en DigiD. 
Dinsdag 10.00 -13.00 uur, 
(Huiskamer van de Buurt) 
Bussumerstraat 27 a/b. 
 
Taalcafé 
In het Taalcafé wordt geoefend met 
het spreken en luisteren van de 
Nederlandse taal. 
Kerkbrink 29 (Wijkinformatiepunt). 
Elke dinsdag, 10:00 - 12:00 uur.  
Gratis. 
 
Buddyproject jongeren 
De buddy staat naast jongeren  
(tot 23 jaar) en helpt hen in lastige 
situaties verder. 
Info: callachi@versawelzijn.nl  
 
WIJKINFORMATIEPUNT CENTRUM 
INLOOPSPREEKUUR WIJKTEAM 
Kerkbrink 29, iedere woensdag 
14.00 - 16.00 uur. 
 
In de wijk wordt hulp en steun 
geboden door het Zorg & Welzijn 
wijkteam van postcodegebied 1211.  
Via onderstaande contactgegevens 
kunt u een afspraak maken:  
 
Wijkagenten  
Eerste aanspreekpunt openbare 
orde en veiligheid in de wijk. 
Remko Daalder    
remko.daalder@politie.nl   
  
Ronald Janssen  
ronald.janssen1@politie.nl  
0900-8844  
  
Wijkbrandweerman  
Voorlichting en advies over brand-
veiligheid. Gratis woningcheck.  
René Wollaars  
rene.wollaars@brandweergooi-
vecht.nl  
Facebook; 
wijkbrandweerman@brandweer-
gooivecht.nl  
Twitter; @renewollaars  
0621 292 342  
 
MEE-UGV  
Onafhankelijke cliëntondersteuner  
en maatschappelijk werk zonder 
indicatie.  
Mariette de Bruijn   
m.de.bruijn@mee-ugv.nl 
0614 580 164   
035 - 623 623 39 
 
VERSA WELZIJN  
Opbouwwerker  1211 
Hulp bij ondersteuning  
buurtinitiatieven. 
Lilian Martins   
lmartins@versawelzijn.nl   
0613 965 784  
Facebook: lilian.versahil  
Twitter: @lmartinsversaw  
 
Ambulant jongerenwerk 1211 
Chakir El Allachi  
callachi@versawelzijn.nl 
0630 217 439 
Twitter: @chakirAmbulant  
Instagram: Chakir Jongeren- 
werker Versa  
  
Maatschappelijk werker 1211 
Hulp bij ingewikkelde situaties of 
samen zoeken naar een oplossing.  
Trees Daas, tdaas@versawelzijn.nl  
0658 981 490  
Afspraak maken via:  
035 623 11 00 
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Niets is verplicht, 

maar door de goede sfeer is het 
fijn om hier te wonen

Een uitgekerfde pompoen, spinnenwebben 
en een echtgenoot die verkleed als slager 
rondsluipt met hakbijl en slijptol. 
“Halloween moet natuurlijk wel een beetje 
spannend zijn”, lacht Romy die nu dertien 
jaar aan de 1e Oosterstraat woont. Vijf jaar 
geleden nam zij het initiatief om het grieze-
lige feest ook in deze straat te vieren. 
Steeds meer bewoners haken aan. 
 
Het Halloweenfeest in de 1e Oosterstraat is 
geïnspireerd op de 1e Nieuwstraat waar 
Romy, moeder van twee kinderen, zag hoe 
leuk zo’n avond kan zijn voor jong en oud. 
“Het jaar daarop heb ik flyers bij alle buren in 
de brievenbus gestopt met het idee om ook bij 
ons in de straat Halloween te vieren. Mensen 
konden ook aangeven dat zij niet wilden mee-
doen.” 
 
De meeste bewoners zagen het plan hele-
maal zitten en veel buren hebben meegehol-
pen om de straat groots te versieren. 
 
Halloween 
De kinderen van Romy zijn nu 9 en 12 jaar 
oud, maar ook tijdens het eerste 
Halloweenfeest in de Oosterstraat liepen ze 
gewoon mee, blikt de buurtbewoonster terug. 
“We beginnen rond zes uur en dan is het twee 
uur lang een komen en gaan. Vorig jaar heb-
ben zeker zeventig kinderen bij mij aange-
beld. Dit jaar zal het niet anders zijn en ja, ook 
de kleintjes komen langs.” Lachend: “Het krij-
gen van snoepjes weegt zwaarder dan dat het 
misschien eng kan zijn.”  
 
Verkleedkist 
Zoon, dochter en echtgenoot zijn al helemaal 
in Halloweensferen. Verkleed als slager zal 
vader met bebloed schort en zwaaiend met 
hakbijl en slijptol de buurt onveilig maken. Noa 
en Christiaan hebben de verkleedkist al uitge-
ruimd en sluiten met spinnenkostuum, bivak-
muts en Halloweencape aan. Vorig jaar kreeg 
wie bij Romy durfde aan te bellen het snoep in 
een met rode verfspetters ‘bebloede’ chirur-
genhandschoen. Vanzelfsprekend met afge-
hakte vingers. Dit jaar is daar geen tijd meer 
voor, maar is er wel een tent met griezelige 
lichtjes in de tuin. 
 
Burendag 
Romy komt in haar eigen woorden ‘van buiten’ 
en in het begin was het wennen voor haar in 
Hilversum. In de loop van de tijd is de buurt 
hechter geworden, zegt ze. “Veel kinderen 
spelen met elkaar en we doen mee met de 
Straatspeeldag en Burendag. Daardoor kent 
iedereen elkaar en weten we wie waar woont. 
Soms ontstaat er met mooi weer spontaan 
een burenmiddag. Dan heeft iemand in de 
straat lekker gekookt en brengen de anderen 
een drankje mee en ook wat lekkernijen. Niets 
is verplicht natuurlijk, maar door de goede 
sfeer is het fijn om hier te wonen.”

Halloween in de 1e Oosterstraat: 
een feest voor jong en oud
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Gebiedsagenda Centrum 
De kortetermijnmaatregelen van dit jaar zijn 
onderdeel van grotere plannen voor het centrum. 
De afgelopen jaren is het Marktplein opgeknapt 
en zijn de parkeermogelijkheden voor fietsen 
verbeterd. De herinrichting van de Kerkbrink en 
het Stationsgebied staat nu op de agenda. 
Daarnaast is door het veranderende klimaat ver-
groenen belangrijk om het centrum koel en leef-
baar te houden. Om alles in goede banen te lei-
den heeft de gemeenteraad besloten om een 
Gebiedsagenda Centrum op te stellen. 
 
Gesprekken 
Daarvoor gaan we met iedereen in gesprek, 
bevestigt projectleider Nadine Onrust. “In sep-
tember hebben wij in boekhandel Voorhoeve met 
inwoners gesproken over hun visie voor het cen-
trum in 2040, maar we zijn ook in gesprek met 
ondernemers en verschillende organisaties. 
Verder hebben wij jongeren gevraagd naar hun 
wensen. Behalve dat zij graag een eigen ontmoe-

De gemeenteraad heeft geld vrijgemaakt om nog dit jaar 
maatregelen te nemen om het centrum aantrekkelijker te 
maken. Leegstaande etalages worden verfraaid en de 
boombakken in de Kerkstraat, Schoutenstraat en 
Leeuwenstraat krijgen een antracietkleur en nieuwe 
beplanting. Ook de Zeedijk wordt in overleg met onder-
nemers met geveltuinen vergroend. 

Peter Samsom is eigenaar van Galerie Papyrus aan de 
Zeedijk en voor hem kan het groen niet snel genoeg komen. 
“Ik hoop nog in november, zodat mensen met de feestdagen 
hier nog fijner kunnen winkelen”, klinkt het hoopvol.  
Als alles volgens plan verloopt, moet het mogelijk zijn om 
snel tot uitvoering over te gaan, verwacht projectleider van 
de gemeente Nadine Onrust. Zij vindt het een goede zaak dat 
er al dit jaar geld is om het centrum aan te pakken. “Wij heb-
ben daarbij ook geluisterd naar de Hilversummers. Zo noem-
de ons burgerpanel het groen als belangrijkste aandachtspunt 
voor het centrum. Ook bleek uit de antwoorden dat mensen 
gezelligheid en levendigheid in het centrum missen. Daaraan 
hopen wij iets te doen door de etalages van leegstaande pan-
den te verfraaien.” 

 
Groene tuin 
Galerie Papyrus zit op de hoek Zeedijk en Herenstraat waar 
nu her en der veel fietsen en scooters staan. De pionnen met 
het bordje ‘wandelgebied’ die Peter al heeft gekregen helpen 
niet echt tegen foutparkeren. Het straatbeeld wordt er vol-
gens de ondernemer die papiermozaïek en binnenkort ook 
klein meubilair en woonaccessoires verkoopt, daardoor niet 
gezelliger op. “De plannen om op deze plek een brede groe-
ne tuin te maken klinken als muziek in mijn oren: ik ben echt 
helemaal voor! De Zeedijk heeft veel blinde muren, meer 
beplanting daartegenaan zal de sfeer zeker verbeteren.”  
 

 ‘De Zeedijk heeft veel  
blinde muren,  

meer beplanting zal  
de sfeer verbeteren’

 

Jeanette: ‘Mensen hebben respect voo
Een stuk gemeentegrond vergroe-
nen en opfleuren? Dat heeft Jeanette 
in de Kolenstraat in het centrum 
gedaan. Ze heeft zelf een ontwerp 
gemaakt voor het plantsoen. 
Jeanette: “Ik vond het bijzonder dat 
ik zelf zoveel mee mocht bepalen.” 
 
“Voorheen werd er alleen maar 
geschoffeld en stond er niet veel 
groen. Dat moet toch anders kunnen, 
dacht ik”, legt Jeanette uit. “Ik wist dat 
de gemeente druk is met het vergroe-
nen van de stad. Daarom heb ik con-
tact opgenomen. De beheerder groen 
en wijkonderhoud is langsgekomen en 
ik heb hem mijn schets voor het plant-
soen laten zien. Daarna heeft hij, in 
overleg met mij, planten uitgekozen. 
De gemeente vindt het leuk als bewo-
ners hun buurt willen vergroenen en 

daar zelf wat voor willen doen.” 
 
Bloeiende planten in elk seizoen 
“De planten zijn zo gekozen dat er elk 
seizoen iets bloeit.” Jeanette wijst naar 
de verschillende planten. “Kaukasisch 
vergeet-me-nietje, boskamperfoelie, 
een rozenperkje en hier staat ook kat-
tenkruid. Verder zijn er bollen gepland 
van de prairielelie, die komen in het 
voorjaar op met prachtige blauwe 
bloemen. Ik ga misschien nog wat tul-
penbollen ertussen planten. En de pas-
siebloem van de buurman hangt over 
zijn schutting in het plantsoen, dus die 
houd ik aan deze kant ook bij.” 
 
Paddenstoelen en bloesembomen 
In het plantsoen ligt een paadje van 
houtsnippers. “Zo kan ik goed bij de 
planten zonder dat ik door modderige 

tingsplek zouden hebben, zijn er bij deze groep 
ook zorgen over de veiligheid in het uitgangsge-
bied. Deze opmerkingen, maar ook de andere 
inbreng nemen wij mee in de concept 
Gebiedsagenda Centrum die wij begin volgend 
jaar willen presenteren op bouwenaanhilver-
sum.nl/gebiedsagendacentrum. Mensen kunnen 
daarop dan een laatste schriftelijke reactie geven. 
Voor de zomer van volgend jaar zal dan volgens 
planning de gemeenteraad een klap geven op de 
definitieve Gebiedsagenda.” 
 
 

Meer weten over de plannen voor  
het centrum? 

 
Kijk op  

bouwenaanhilversum.nl/ 
gebiedsagendacentrum  

  

Centrum Hilversum 
krijgt dit jaar nog een 
kleine opknapbeurt



 
SOCIAAL PLEIN  
WMO consulent 
Hulp bij zo lang mogelijk zelfstandig 
thuis blijven wonen en deel kunnen 
nemen aan de maatschappij. 
035 629 20 12 
  
Regisseur Sociaal Plein 
Hulp bij werk, inkomen, (jeugd) zorg 
en ondersteuning. 
Noor van Zalingen     
n.vanzalingen@hilversum.nl   
035 629 24 99  
 
WEG EN WIJZER  
Een team van vrijwilligers (en soci-
aal werkers) staan klaar om u op 
weg te helpen bij alle vragen over 
uw administratie, formulieren, inko-
men, toeslagen, voorzieningen, werk, 
enz. 
 
Wijkcentrum Lopes Dias,  
iedere maandag  
10.00 - 11.30 uur  
(Lopes Diaslaan 213). 
Wijkcentrum De Kleine 
Lelie,  
iedere dinsdag  
15.30 - 17.00 uur  
(Hilvertsweg 89-91). 
Wijkcentrum St. Joseph, iede-
re donderdag  
10.00 - 11.30 uur  
(Minckelersstraat 71). 
 
Let op: Weg en Wijzer  
spreekuren momenteel alleen op 
afspraak, via de receptie van Versa 
Welzijn: 035 623 11 00 
 
GEMEENTE HILVERSUM  
Wijkwethouder CENTRUM  
Arno Scheepers  
a.scheepers@hilversum.nl 
 
Wijkregisseur CENTRUM   
Rik van Dijk   
r.vandijk@hilversum.nl   
0622 526 551  
Twitter: @rik_vandijk  
  
Heeft u praktische hulp 
nodig of een maatje?  
Neem gerust contact op met de 
Vrijwillige Thuishulp:  
035 625 00 00, 
ma t/m vr 10.00 - 13.00 uur.  
vthhilversum@versawelzijn.nl 
www.versawelzijn.nl  
  
Wilt u hulp bieden of  
zelf vrijwilliger worden? 
Ook dat kan, graag zelfs! 
 
VERSA VRIJWILLIGERS  
CENTRALE  
HILVERSUM  
Eemnesserweg 109   
0613 132 987   
info@vchilversum.nl  
www.versavrijwilligerscentrale.nl  
 
Buur Zoekt Buur 
Wilt u iets voor een ander in de 
buurt doen of kan een buurt- 
bewoner iets voor u doen?  
Stuur dan een mail naar  
buurzoektbuur@versawelzijn.nl  
of bel 035 625 00 00. Maandag  
t/m vrijdag van 10:00-13:00 uur. 
 
 NUTTIGE ADRESSEN  
IN DE BUURT  
 
WONINGCORPORATIES  
De Alliantie  
Yvonne Koning 
ykoning@de-alliantie.nl   
 
Dudok Wonen  
Corinne de Wit 
info@dudokwonen.nl     
 
Gooi en Omstreken  
info@gooienom.nl 
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Overslaande vonken kunnen binnen 
3,5 minuut leiden tot rookontwikke-
ling of een uitslaande brand, zegt René 
Wollaars. De tijd om te vluchten is 
echt heel kort. De wijkbrandweerman 
raadt dan ook aan om bewust na te 
denken over de vluchtroute. “Hang bij-
voorbeeld altijd een huissleutel bij de 
voordeur en spreek met huisgenoten af 
waar je elkaar buiten treft bij brand. 
Verder raden wij mensen aan om in elke 
kamer een rookmelder aan te brengen.” 
 
Energiecrisis 
Daarnaast ziet de brandweer dat men-
sen door de hoge gasprijzen gaan zoe-
ken naar andere mogelijkheden om het 
huis te verwarmen die vaak niet veilig 
zijn. René: “We hebben nu al gezien 

dat mensen oliekacheltjes gebruiken, 
waarvan ze eigenlijk niet weten hoe ze 
die veilig moeten bijvullen of de was 
hangen over straalkacheltjes. Echt 
gevaarlijk. Sowieso mogen straalka-
chels niet te dicht bij bijvoorbeeld de 
bank staan. En leg nooit, maar dan ook 
nooit een elektrische deken onder het 
tapijt. Doordat je hier over loopt 
breken de draadjes in de deken met 
kortsluiting als gevolg.”  
 
Bloempotkachel 
Een andere hype om gas te besparen is 
de bloempotkachel. René raadt het 
gebruik sterk af. “De verbranding van 
zoveel waxinelichtjes is echt niet 
gezond. Zeker als mensen dan ook nog 
alle kieren afsluiten komt er teveel 

Bloempotkachels met waxinelichtjes, niet-geveegde schoorstenen van open-
haarden die weer gebruikt worden en zelfs elektrische dekens als voetenwarm-
houder onder het tapijt. Mensen doen van alles om niet met gas te hoeven sto-
ken en zijn daardoor heel onveilig bezig, zegt wijkbrandweerman voor het 
centrum René Wollaars die waarschuwt geen dwaze dingen te doen.

 

Wijkbrandweerman René Wollaars: 
‘Wij willen voorkomen dat de energiecrisis  

leidt tot onveilige situaties’

or het mooie plantsoentje’
aarde heen moet lopen. En als het in de 
herfst regent, komen daar paddenstoel-
tjes tussen omhoog, heel leuk.” Ook 
staan er drie bloesembomen en een 
heg in het plantsoen. “Die stonden er 
al. De heg zat vol 
met klimop, dat heb 
ik er allemaal uit 
gehaald en daarna 
de heg gesnoeid. 
Dat was nog een 
flinke klus.” 
 
Leuk voor de buurt 
“Veel buren en voorbijgangers vinden 
het leuk, en ik heb van verschillende 
buren complimenten gekregen voor 
het regelen en onderhouden”, vertelt 
Jeanette. “Ik heb ook veel zwerfafval 
uit het plantsoen gehaald voordat het 
groen werd geplant. Nu ligt er nauwe-

lijks meer rommel. Mensen hebben 
respect voor het mooie plantsoentje.” 
 
Geveltuin met biologische planten 
In Jeanettes straat zijn ook een aantal 

geveltuintjes aan-
gelegd. “Ik kreeg 
een brief van de 
woningcorporatie 
dat we in aanmer-
king kwamen voor 
geveltuintjes. Voor 
mijn geveltuin heb 

ik biologische planten gekozen, zowel 
van de lijst van de gemeente als buiten 
de lijst. Biologisch vond ik belangrijk, 
dat is beter voor de bodem en insecten. 
Daarnaast heb ik een paar planten uit 
mijn achtertuin in de geveltuin 
geplant.” In Jeanettes geveltuin staat 
ook een vaas, om water op te vangen 

dat van de luifel komt. “Bij droogte 
kan ik dat water gebruiken voor de 
planten. En als de vaas vol is, loopt het 
vanzelf de geveltuin in.” 
 
 

Wilt u meer weten over groen  
in Hilversum? Kijk op  

bouwenaanhilversum.nl/groen

 ‘De gemeente vindt 
het leuk als bewoners  
zelf hun buurt willen  

vergroenen’

koolmonoxide in de ruimte.” Droog 
hout stoken in een openhaard is alleen 
veilig als de schoorsteen geveegd is, 
zegt de wijkbrandweerman tot slot. 
“Helaas doen mensen dit niet elk jaar. 
Het is niet leuk om te zeggen, maar bij 
de brandweer houden wij al rekening 
met meer schoorsteenbranden in deze 
winter.”  
 

Spreekuur wijkbrandweerman 
Elke woensdag beantwoordt  

René Wollaars van 14.00 - 15.00 uur 
vragen over brandveiligheid in het 

wijkinformatiecentrum aan de 
Kerkbrink.  

Ook is het mogelijk om een gratis 
woningcheck aan te vragen.  

De wijkbrandweerman komt dan  
thuis om de veiligheid in de woning 

te controleren.  
Wijkbrandweer-

Hilversum@Brandweer 
GooiVecht.nl of 0621 292 342.
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Arno Scheepers spreekt graag in 
superlatieven als het over het cen-
trum gaat: het filmtheater is een 
juweel, het pand van keukenspecia-
list Oldenhof prachtig en De Hof 
bij de Oude Kerk een verborgen 
parel. “Hilversum is een superfijne 
plek om te wonen. Als hardloper 
ben ik binnen vijf minuten op de 
hei, maar ook op twintig treinminu-
ten van Amsterdam en Utrecht. Dat 
is uniek.” 
 
DNA van Hilversum 
In al zijn enthousiasme blijft de 
nieuwe wijkwethouder wel realis-
tisch, want niet alles is perfect. 
Staand voor de kei van Hilversum 
waar hij net op de foto is gezet, 
wijst hij naar het autoluwe gedeelte 
van de ’s-Gravelandseweg. “Hier 
zie je wat bomen doen. Meer groen 
is niet alleen goed voor de afwate-
ring en de biodiversiteit; het maakt 
het centrum voor bewoners ook een 
fijne plek om te zijn.”  
 
Ook als het gaat om de klinkers en 
het straatmeubilair ziet hij ruimte 
voor verbetering. “De inrichting is 
nu een wat eenvormige massa die 
eigentijdser kan. Zo vind ik bij-
voorbeeld de banken op de Groest 
erg mooi. Je voelt het DNA van 
Hilversum en 
Dudok in het ont-
werp, maar op een 
manier die past bij 
de tijd van nu.” 
 
Stationsgebied 
De uitvoering van 
de gebiedsagenda, 
de herinrichting 
van de Kerkbrink, 
de metamorfose 
van het Stationsgebied: er staat veel 
te gebeuren in het centrum de 
komende jaren. Projecten waar 
Arno Scheepers als wethouder 
Economie nauw bij betrokken is. 
 
Het nieuwe bestemmingsplan voor 
het Stationsgebied verwacht het 
college in december aan de 
gemeenteraad te kunnen voorleg-
gen, inclusief het omleggen van de 
centrumring. Arno weet dat sommi-
ge bewoners daar niet blij mee zijn. 
“Hun standpunt is heel begrijpelijk, 
maar ik moet het belang van deze 
groep afwegen tegen het belang van 
iedereen. Het is onveilig dat voet-
gangers een drukke weg moeten 
oversteken om van de Groest naar 
Mout te komen”, legt hij uit om 
daaraan toe te voegen dat ook deze 
keuze uitvoerig met de 
Hilversummers is besproken. “De 
reacties van het burgerpanel en 
andere inwoners zijn voor ons de 
rode draad waarlangs wij het beeld-
kwaliteitsplan hebben uitgewerkt.” 
 
Fietsenstalling 
In het beeldkwaliteitsplan dat 
samen met het stedenbouwkundig 
plan en het bestemmingsplan uit-

gangspunt is voor de ontwikkeling 
van het Stationsgebied is er meer 
ruimte voor de fiets. Arno: “Als 
eerste gaan wij aan de slag met het 
bouwen van een fietsenstalling 
voor 5000 fietsen op het 
Stationsplein. Aan het begin van de 
Koninginneweg komt een nieuw 
brinkje met een entree onder de 
Schapenkamp door. Op een ‘tapis 
roulant’ kunnen ook mensen met 
een bakfiets makkelijk naar de stal-
ling. Aan de andere kant is er recht-
streeks toegang naar de sporen. Als 
alles goed gaat, is de fietsenstalling 
in 2025 klaar.” 
 
Ook de fietsroute langs de 
Schapenkamp krijgt een flinke 
upgrade. Het fietspad wordt 3,5 
meter breed met duidelijke voor-
sorteerstroken. Door het verschil in 
snelheid is het volgens de wethou-
der ‘tricky’ om op plekken zoals de 
Groest zowel voetgangers als fiet-
sers toe te laten. “Daarom moeten 
wij andere en betere fietsroutes 
inrichten. Fietsers zijn adaptief: als 
er een goed fietspad ligt, gebruiken 
zij dat.” 
 
Woontorens 
Bovenop de nieuwe fietsenstalling 
bij het station komen woontorens. 

In de nieuwe plan-
nen gaan deze met 
zes tot acht lagen 
meer de hoogte in 
dan eerder is 
bedacht. Volgens 
Arno is dit steden-
bouwkundig goed 
in te passen. “De 
torens van Entrada 
zijn elf lagen hoog. 
Ook de bebouwing 

bij de Leeuwenstraat en SilverPoint 
hebben veel volume. Het past en 
we hebben deze 400 woningen 
gewoon nodig.” 
 
Wijkspreekuur 
Blijft er middenin deze grote ont-
wikkelingen wel tijd over voor het 
wijkwethouderschap? Arno is daar 
niet bang voor. “Daar maak ik tijd 
voor. Ik ben al langer wijkwethou-
der in Hilversum Zuid. Daar heb-
ben de wijkregisseur en ik het wijk-
spreekuur geïntroduceerd. We doen 
dit een keer per kwartaal en ieder-
een is welkom. In Centrum wil ik 
ook deze inloopspreekuren gaan 
organiseren. De eerste keer in 
januari. Goed om de social media 
van de gemeente in de gaten te hou-
den, want van tevoren maak ik 
altijd een filmpje om het aan te 
kondigen.”  
 

Het eerste wijkspreekuur met de 
wethouder is donderdag 12 januari 
2023 van 15.30 uur tot 17.00 uur bij 

boekhandel Voorhoeve,  
Kerkstaat 82. Ook de wijkagent, 

opbouwwerker en de wijkregisseur 
zullen aanwezig zijn. 

Geboren in Laren, opgegroeid in Huizen, naar school gegaan in Bussum 
en sinds 2008 wonend in Hilversum. “Ik ben een kind van de regio”, 
zegt wijkwethouder Arno Scheepers lachend. Hij houdt van de dorpse 
charme in het centrum van Hilversum dat tegelijkertijd een groot cul-
tureel aanbod heeft en veel horeca. Zowel voor ondernemers en bewo-
ners wil de nieuwe wijkwethouder Centrum makkelijk te benaderen  
zijn. “Een keer per kwartaal houd ik een wijkspreekuur waar iedereen 
langs kan komen.”

 
‘Je voelt het DNA van 
Hilversum en Dudok, 
maar op een manier 

die past bij 
de tijd van nu’
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Gerenoveerde woningen brink Herenstraat zijn aanwinst voor het centrum
Oudere Hilversummers herinneren zich vast nog de winkelpanden op 
de splitsing van Heren- en Veerstraat. Ooit een lingeriezaak, boekwin-
kel, bibliotheek… en daarna verval. De jarenlange leegstand was een 
doorn in het oog. Na ruim twee jaar verbouwing en renovatie zijn de 
panden getransformeerd naar appartementen en hebben ze hun oude 
allure terug. 
 

Historie 
Op oude historische plaatjes van 
Hilversum prijkt de karakteris-
tieke ‘peperbus’ en de parkeer-
plaatsen voor de dertigerjaren 
panden. Op die foto’s waren de 
kleine ruitjes al vervangen voor 
strakke witte ramen. Toen kon 
dat nog en monument of niet, de 
toenmalige verduurzaming liet 

dat toe. 
Samen met Susanne van Velzen, die hier samen met haar man en zoon sinds 
mei van dit jaar woont, lopen we door het vernieuwde pand. Als je niet beter 
weet denk je dat je in een nieuwbouwhuis bent. 
“Na 30 jaar Koninginneweg waren we toe aan iets anders. Zelf wilde ik 
altijd al in het centrum wonen. Ik hou van het stadse leven en dat vind je hier 
zo vlakbij de Kerkbrink’, zegt ze enthousiast. “Het idee was om het huis aan 
de overkant te kopen. Na de bezichtiging hoorden we dat daar een wietkel-
der heeft gezeten. Ineens bekroop ons een vreemd gevoel en zagen we af van 
de koop.”  
 
Gemeentelijk monument 
In juli 2017 werd duidelijk dat eigenaar Van der Schaar de monumentale 
panden ging renoveren. Architect Van der Goes en makelaar Koster dienden 
het plan namens de eigenaar in bij de gemeente. De panden uit 1931 zijn ooit 
ontworpen door architect P.C. van Uchelen en stonden sinds 2005 leeg. 
Alles, maar dan ook werkelijk alles in en aan de woningen is gerenoveerd 
om de panden in oorspronkelijke staat terug te brengen. Tot in de kleinste 

details. De roedeverdeling met klei-
ne raampjes op de etages was ver-
dwenen en is opnieuw vervaardigd. 
Beneden was het oorspronkelijke 
raamwerk nog compleet. Dit is 
eruit gehaald en door een gespecia-
liseerd bedrijf roestvrij gemaakt in 
de oorspronkelijke kleur en uiter-
aard nu met dubbelglas. 
 
Verduurzamen 
‘Waarom verhuizen van zo’n mooi 
statig pand aan de Koninginneweg 
naar het drukke centrum?’, werd 
dikwijls aan Susanne gevraagd. 
“We wilden ons huis verduurza-
men. Zonnepanelen mocht niet. 
Vloerverwarming was moeilijk en 
duur. Isolatie was heel lastig met 
zo’n oud huis en ga zo maar door. 
Al met al een enorme klus en 
behoorlijk prijzig. In dit huis is 
werkelijk alles gemaakt voor de 
toekomst. Geen gas meer, overal 
dubbelglas, op het dakterras voor 
zover mogelijk zonnepanelen, een 
warmtepomp, vloerverwarming, 
wat wil je nog meer? In februari 
2021 zagen we dat dit te koop 
stond. Na een bezichtiging en het 
zien van de plannen, waren we met-
een om.”  
 
De nieuwe bewoners hebben nog 
wel een grote wens. Suzanne: “Wat 
zou het mooi zijn als het brinkje 
hier voor de deur door de gemeente 
vergroend wordt.” 

 

‘Wat zou het mooi zijn als het brinkje  
door de gemeente vergroend wordt’

 

Van kansloos  
bouwval  
naar  
state-of-the-art 
monument

 

Van kansloos  
bouwval  
naar  
state-of-the-art 
monument
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Het centrum van Hilversum heeft alles, zegt Deborah den Dulk, de nieu-
we centrummanager. Een gevarieerd winkelaanbod, mooie horeca, 
afwisselende evenementen en een gezellig dorpskarakter. “We moeten 
het alleen nog beter te vertellen. Waarom komen bijvoorbeeld op de 
grote schermen bij het station en de Groest de aankondigingen van 
komende evenementen niet langs? Ik heb er zin in om van het centrum 
een nog levendiger plek te maken.” 
 
Wijnfestival Druif, Hilversum Alive, de opening van Mout en het Gooisch 
Bierfestival hebben een ding gemeen: Deborah den Dulk was met haar 
eventbedrijf betrokken bij de organisatie. Sinds deze zomer is zij ook de 
nieuwe centrummanager voor Hilversum. Eén van haar eerste acties was het 
regelen van de kerstverlichting, een bijzondere bezigheid voor dit seizoen, 
maar voor deze actieve onderneemster de gewoonste zaak van de wereld.  
 
Hilversum Marketing 
De nieuwe centrummanager benadrukt dat afwisselende evenementen de 
reuring en gezelligheid geven die een levendig centrum nodig heeft. 
“Mensen komen niet alleen meer om een trui te kopen, er moet ook iets te 
beleven zijn.” 
Gelukkig zijn er genoeg aanleidingen om naar de mediastad te komen, ver-
volgt Deborah. Zo was er nog begin oktober een groot spektakel in 
Hilvertshof met optredens van de finalisten van het Junior Songfestival en 
in november de grote intocht van Sint Nicolaas die dit jaar voor het eerst 
eindigde op het marktplein. De organisatie van de kerstperiode heeft nu al 
haar aandacht.  
Kortom: er gebeurt veel, maar Deborah die naast Hilversum ook centrum-

manager is van Weesp en Laren, is nog niet tevreden over de promotie rond 
de evenementen. “Samen met de nieuwe directeur van Hilversum Marketing 
ben ik aan het kijken hoe we alle leuke dingen die we doen, beter voor het 
voetlicht kunnen brengen. Op de schermen bij het station en de Groest, maar 
ook online. Iedereen is druk. Mensen komen als jouw evenement in hun 
agenda staat. Daarvoor moeten wij nog intensiever gaan communiceren.”   
 
Etalages 
Ook is voor een sterk en levendig winkelcentrum een veelzijdig aanbod 
belangrijk. Als het kan gaat Deborah daarom actief het gesprek aan met vast-
goedeigenaren van leegstaande panden en komt ze zo mogelijk met een 
voorstel. “In alle openheid en zonder dwang. Het gaat mij om het gesprek 
en de bewustwording. Een nieuwe ondernemer die iets toevoegt aan een 
winkelstraat is uiteindelijk goed voor iedereen.”  
Samen met de gemeente en Hilversum Marketing gaan we kijken hoe we de 
etalages van leegstaande panden kunnen gaan aanvliegen. Een goed initia-
tief, net als het opknappen van de plantenbakken en het vergroenen van de 
Zeedijk, zegt de centrummanager die de korte lijnen met de gemeente waar-
deert. “Bestuurders vangen signalen goed op en pakken dan ook door. Voor 
mij is dat heel fijn werken.” 
 
Businessborrel 
Om de samenwerking tussen de winkeliers verder aan te halen, is de busi-
nessborrel opnieuw in het leven geroepen. Op elke eerste dinsdag van de 
maand praat Deborah samen met interim-voorzitter Stef van Breugel de 
winkeliers bij over wat er speelt en is er ruimte om elkaar beter te leren ken-
nen. “Het slaat aan. Elke keer is de opkomst groot. Hiervoor waren er wel 
groepjes ondernemers die elkaar spraken, maar ontmoetten zij elkaar niet in 
het groter verband. Het is mooi om te zien hoe bijvoorbeeld de ondernemers 
in het Hilvertshof en hun collega’s in de Gooische Brink elkaar weten te 
vinden.”  
Het maakt de centrummanager blij die ook gelukkig is dat zij zoveel mensen 
om zich heen heeft die ‘haar taal begrijpen’. “We pakken samen dingen op 
met respect voor elkaar. Als je niet kunt delen, kun je ook niet vermenigvul-
digen, zeg ik vaak. In Hilversum worden wij samen beter en gunnen wij 
elkaar onze successen.”

 Het maakt de centrummanager  
blij die ook gelukkig is dat zij  

zoveel mensen om zich heen heeft  
die ‘haar taal begrijpen’

Centrummanager Deborah den Dulk wil pluspunten Centrum meer onder de aandacht brengen

‘We gaan nog beter vertellen wat er in Hilversum te doen is’


